

ဆု DeKalb ကိုရိုင်းခိးထံကိုလိုကဝီ (DCSD) ဟံပီဖိဖိအဆိပ်,

ပတုယီလံဆုတံထိန်တံမလိနံအကတံလံနံလီ. ယသုညါလတံအံတညီတဘျါ လပပုမလိတံဖိတဖှ်. ကိုသရဲတဖှ်, ပုမတံဖိတဖှ်, ဒီးမိပံတဖှ်အဂီဘု, ဒ်လဲဂု, သုမတံလဲဂုလဲဂုဘါလတံမလိအကတံအံကဲထိန်လိန်ထိန်, လတံဆါသကြိလအကဲထိန်အသးလဟိန်ခိန်ရှာဒ်ဘုအဘျါနံလီ. ပဲခဲလဲဂုပမသကိးတံတပုယီလံ ကမတံဒ်သိးတံခဲလဲဂုကဲကဒါကုဒ်အညီနံအသိး လပပုမလိတံဖိတဖှ်, လတံကဲထိန်အသးတဖှ်အဖိလဲ, ဒီးတံအိးထိန်ကဒါကု ပကိုတံသုထိန်တဖှ်ဒီးစထာ်တဖှ်, နလီပပုယီလံလတံဂဲလီဂဲအပုဒီးချး(ဘ)တံဟူးတံဂဲအဂတဖှ်အပုနံလီ.

လတံဘျုတဂုတံတဘျုအပု, အိန်ဒီးတံဟူးတံဂဲတဖှ် လပပုမလိတံဖိတဖှ်မုလံသးခဲးဝဲတသ့မုလတံဆါသကြိ, ဒ်အမု တီထီကိုတံဂဲကလံအမု မုတမံ ကိုတံဂဲကလံမု. တံဟဲကုဆုဟံတံဟူးတံဂဲတဖှ် ဒီးကိုတံလဲတံကုတဖှ် နံလီ. COVID-19 တံဆါသကြိ ဟံးနံတံလပအိန်အါမး ဒ်ကိုရိုကိုလိုကဝီဒီးပုတတအသိးနံလီ. ဘုဆဲပသန့ထိန်ပသးလဒီးပလီသုပလီသးတဂဒီးတဂကဲဒဲအဖိခိန် ဒီးကတံသးနံလီ.

ယအိန်ခိးကုလံမုတနံလပကုကဒါကုဒ်အညီနံအသိးလပပုပုပု ဒီးပပုမလိတံဖိတဖှ် လဲထိန်လဲထီလအဲသုအတံမလိမဒီးအပု ဒီးပုတတတံပညိန်ဖိတံတဖှ်ကသုနံလီ. ယမုလံစုကိးလပကထံဘုပပုမလိတံဖိတဖှ် ဖဲ Mosaic တံကိခါတံမလိတံတံကွဲတဖှ်နံလီ.

တံဖိုထိန်ကို

ဆာဂုဆာဝါဘုပစံနယာ်တံထီကိုဖဲလဲလအဖိုထိန်ကိုတဖှ်နံလီ. ယသုပိသးဝးဒိန်မးလပမလကပိ တံမနုတံအံလဲနီကစါအပုကသု ဒ်နမနုနတီထီကိုဒ်ပလိန်မံတဖှ်နံလီ. သုမတံထဲဂံထဲဘါလသုကတုအိန်ဆုတံဆါကတံအံ, ဒီးပပံကဖလပသးလသုယီနံလီ. ဟံပီဖိဖိကရုဖိတဖှ်လအထိန်တံဖိုထိန်ကိုအမုတသ့တဖှ်, နကုတံမလကပိမုးတဖှ်သ့ဖဲ ပ [တံဖိုထိန်ကိုအမုစဲထာ်](#) ပုယဲသန့ မုတမံ DCSD အ [Facebook ကဘျးပ](#) သုနံလီ.

တံဂဲကလံနီဖုဒီဂီ

တံဘျးဒိန်မးလ ပ DCSD ကိုခဲလဲလအနုလီပပုယီလံ “Before I Let Go” ဘုဒ်အိန်တံတတံတဖှ်အပုနံလီ. ယကဘုတဲ, နမတံလဲနမသုနံလီ. ပဒီးနံစုကိးတံဆါကတံလဲအဂု ဖဲတံဟဲဆုရဲဂဲဒီးတံသိန်လိရိန်ဖို (Administrative and Instructional Complex (AIC)) လအသးသးကယီကယီဆုတံကိခါအပုနံလီ. ဝံသးစုဟုဂဲခိဟုဂဲနီလီနဘံဒ်အိန်လဲနပုယဲသန့အဖိခိန်ကမုပုတတတံကစိန်အဖိခိန်, ဘျးစဲယု @dekalschools တဖှ်ဒီးစူးကါ hashtags #ilovedcsd #dcsdfashmob #endofschooldance နံတကု. ဒ်နံအသိး, ပလီသုပလီသးဒီး DCSD တံမလဲမသကိးတံဖိုဒီဂီဘုဒ်အိန်တဖှ်နံတကု.

GED တံတံကွဲ

ယသးအိန်ဘိးဘုဂုလဲလ တံယုထာ DCSD ဒ်ပုဒိန်တုခိန်ပုတံကုဘုကုသုပုဟုဂဲတံမစါ လပုဒိန်တုခိန်ပုပုမလိတံဖိတဖှ်အဂီနံလီ. ကိုရိုကိုလိုကဝီအဲအံဟုဂဲလီတံမစါဆု ပုဒိန်တုခိန်ပုပုမလိတံဖိ ၅၀၀ ဂု လအမနုအဲသုအ GED. မနုတံမနုအဲကလံးကိုတံမစါတဖှ်, ဟံပီဖိဖိတံသုကုးသုဖး, ဒီးဆိန်ထဲမစါ ဖိုကိုဝံအလီခံတံမလိမဒီးအဂီနံလီ.

ကိုရိုကိုလိုကဝီပုဒိန်တုခိန်ပုတံကုဘုကုသုတံတံကွဲ ကဟုဂဲလီတံခွဲတံယံအကလုကလု လအမုဝဲတံလအမုလဲထီလဲထီတံဆုတံကုဘုကုသုလအဲလဲထီလဲထီ, တံမလဲတံဟုဂဲတံဘျးတံလဲဂုထိန်, ဒီးကြးဘုဒီးသးသမုတံမဒီစါအကျါအကျတဖှ်နံလီ. တံနံဘျးလအိန်ဒီးအလုအပုတဖှ်အိန်အါမး လမိပံ/ပုကုထဲတံတဖှ်လအိန်ဒီးအဲသုအ GED, ပပုယုဒီး တံအဂုကတံအကျါတဖှ် လအစူးကါတံမလိမဒီးတံသုတံဘုတဖှ်လအမလိနံဝဲတဖှ် လကတံစါမစါအဲသုအဖိတဖှ်ဒီးကိုတံဖဲတံမတဖှ်ဖဲဟံနံလီ.

တၢ်တၢ်ကျဲအတၢ်ယုပုၤအသိဒီးတၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် ကမၤအသးဖဲလၢယုၤအကတီၢ် ဒိဖျိပုၣ်ဘျးဖဲလၢ DCSD အပုၤတတၢ် ကမၤတၢ်ကစီၣ်အပျဲၢ်စီၢ်အဖိခိၣ်, တၢ်ကွဲးဆုၤတၢ်ကစီၣ်, ဒီးလံာ်ရၤလီၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပမုၢ်လၢကွၢ်စိလၢပကစးထီၣ်မၤ DCSD ပုၤဒိၣ်တၢ်ခိၣ်ပျဲတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တၢ်တၢ်ကျဲ ဖဲလၢယုၤလံာ် ၁ သီ ဒီးဆိၣ်ထွဲၤမၤပုၤဒိၣ်တၢ်ခိၣ်ပျဲပုၤမၤလီၤတၢ်ဖိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤ

တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအိၣ်ထီၣ်အသးလၢ တၢ်ထီၣ်ကိၣ်တၢ်မၤလိန့ၣ် ၂၀၂၁ - ၂၀၂၂ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲနမၤပျဲၤနလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ဝံၤဒီး ကွၢ်ကဒါကွၢ် ဒီးအုၣ်ကိၣ်ဟ့ၣ်ခွဲးဝံၤလံာ်အခါ, နကမၤန့ၢ်တၢ်အပတီၢ်လၢတၢ်မၤသိထီၣ်အိၣ်ဒိဖျိအံၤမ့(လ) လၢ Infinite Campus ဖျၢၣ်စိမိၤအအိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံၤသးစူၤမံၤသ့ၣ်ပံၤသးလၢကိၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤအံၤဘၣ်တၢ်မၤလီၤဆိအိၣ်လၢတၢ်ဆဲးလီၤမံၤန့ၣ်တက့ၢ်. ဖဲနမၤန့ၢ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ်အုၣ်သး အံၤမ့(လ) န့ၣ်, ဝံၤသးစူၤဆဲးကျဲနဖိအကိၣ် လၢကမၤပျဲၤတၢ်ဆဲးလီၤမံၤအကျိၤအကျဲန့ၣ်တက့ၢ်.

ဝံၤသးစူၤမၤလီၤတၢ်နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအံၤ ဘၣ်လၢ Infinite Campus ဖျၢၣ်စိအပူၤတက့ၢ်. လၢကစးထီၣ်ပုၤကိၣ်ဖိအသိအတၢ်ဆဲးလီၤမံၤတၢ်မၤ အကျိၤအကျဲအဂီၢ်, ဝံၤသးစူၤမံၤလီၤ [ဖဲအံၤ](#).

ဝုၢ်ဘျီၣ်/ကမံးတံာ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်

စံးဘျးဘၣ်ပုၤကိၣ်ဂၤဒဲးလၢအကွၢ်ဒီးန့ၣ်လီၤပုၣ်ယုၣ်လၢ ပဝုၢ်ဘျီၣ်လၢတၢ်မၤအိၣ်လၢအထၢၣ်နဲးအဖိခိၣ်ဖဲတယံာ်ဒီးဘၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ပပာ် လုၢ်ပာ်ပုၤနတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးဒီးဟ့ၣ်လီၤတၢ်ထံၣ်တၢ်ဆိကမိၣ်လီၤတၢ်လီၤဆဲး ဖဲပဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ယးဒီး တၢ်မနုၤမၤအသး လၢကိၣ်ရုၣ်ကိၣ်လီၤကဝီၤအပူၤ ဒီးတၢ်လၢကမၤအသးန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်တပျၢ်ကွၢ်ဝုၢ်ဘျီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်န့ၣ်, ဝံၤသးစူၤမံၤလီၤ [ဖဲအံၤ](#) လၢနကကွၢ် အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ယအဲၣ်ဒီးစံးဘျးဘၣ်ပုၤကိၣ်ဂၤဒဲးလၢအကွၢ်ပ လၢမ့ၤ ၁၇ သီ တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့ကမံးတံာ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ်န့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်တပျၢ်ကွၢ်ဝုၢ်ဘျီၣ်တၢ်အိၣ်ဖျိၣ် န့ၣ်, ဝံၤသးစူၤမံၤလီၤ [ဖဲအံၤ](#).

မံၤနကအိၣ်ဒီးန့ၣ်လၢအဂ့ၤ, ဒီးတၢ်ကိၣ်ခါလၢအပျဲၤဒီးတၢ်သးခုဒီးပျဲၤဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချူ န့ၣ်တက့ၢ်.